
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy 

 
Nr 16 / 2004  w dniu 29 listopada 2004 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.30  zakończono o godz. _____ 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Lech Pluciński     
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Teresa Walewska      
- Wiceprzewodnicząca   Komisji 

obecna 

 3. 
  

Jerzy Piasecki      
          - Sekretarz Komisji 

obecny 

4. 
 

Tadeusz Synoracki     obecny 

5. Mirosława Nowak  
 

obecna 

6. Andrzej Bielecki      
 

obecny 

7. Irena Wojewódzka-Kucz      
 

obecna 

8. Tomasz Kranc  
 

obecny 

9. Ryszard Cieśliński  
 

obecny 

10. Marceli Marzyński  
 

obecny 

11. Jerzy Springer  
 

obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. ______________________________ 

2. -------------------------------------------------- 

3. -------------------------------------------------- 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
4. Józef Sulikowski – Starosta Wągrowiecki 
5. Michał Piechocki – Wicestarosta Wągrowiecki 
6. Irena Woźniak – PCPR Wągrowiec 
7. Izabela Napiecek – radca prawny Starostwa Wągrowieckiego 
8. Krzysztof Poszwa – referent WSOiZ Starostwa Wągrowieckiego 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 
Tematyka posiedzenia: 
Opiniowanie materiałów na sesję 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Na posiedzeniu komisji w dniu 18 listopada br. członkowie komisji zwrócili się z prośbą 
do zarządu o wyjaśnienie kwestii prawnych dotyczących umieszczenia w DPS w Srebrnej 
Górze dwóch pensjonariuszek. Pani Izabela Napiecek – radca prawny Starostwa 
przedstawiła kompleksową opinię prawną, której konkluzją jest możliwość pozostawienia 
pensjonariuszek do 2006 r.  

Komisja przyjęła decyzję prawną z zadowoleniem. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy L. Pluciński 

poprosił o wyjaśnienie jakie przesłanki prawne mają wpływ na decyzję negatywną 
o przyjęcie do DPS w Srebrnej Górze. Pani I. Woźniak kierownik PCPR wyjaśniła 
zasady podejmowania decyzji. 

Kolejne pytanie przewodniczącego: Ile osób zostało bądź nie zostało w 
obecnym roku przyjętych do DPS w Srebrnej Górze. O odpowiedź poprosił 
panią I. Woźniak na kolejnym posiedzeniu komisji. 

Pani Irena Woźniak kierownik PCPR w Wągrowcu przedstawiła komisji 
propozycje zmian uchwały Nr XVII/71/2004 dotyczącej rodzaju zadań i wysokości 
środków PEFRON w 2004 r. 

Pani radna I. Wojewódzka-Kucz poinformowała zebranych, że Komisja 
Społeczna Osób Niepełnosprawnych pozytywnie zaopiniowa ła propozycje.  

Pan Krzysztof Poszwa referent WSOiZ przedstawi ł informację o aktualnym stanie 
i najbliższych perspektywach koncepcji systemu zarządzania kryzysowego na 
terenie powiatu wągrowieckiego. Pan K. Poszwa poinformował zebranych, że 
wydział dysponuje nowoczesną bazą komputerową wraz z oprogramowaniem, 
która jest aktualizowana. 

Pan przewodniczący L. Pluciński poprosił o wyjaśnienie czy były na terenie 
powiatu wągrowieckiego jakieś sytuacje kryzysowe? Miało miejsce kilka, m.in. 
brak opieki lekarskiej w styczniu br., zamiecie śnieżne.  

Radny J. Piasecki poprosił o wyjaśnienie, czy sztab jest informowany o 
przewożeniu przez teren powiat materia łów niebezpiecznych. Brak informacji ze 
strony przewoźników. 

 
Komisja analizuje działania Zarządu podejmowane na rzecz promocji powiatu i 

rozwoju stosunków partnerskich z odpowiednikami administracyjnymi innych 
państw Unii Europejskiej. Na podstawie wypowiedzi p. Przewodniczącego RPW A. 
Bieleckiego oraz radnego J. Sprintera wynika, że należy promować powiat i że nie 
są te działania wystarczające. 

Pani Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawia projekt uchwa ły RPW w sprawie 
zmiany uchwały Nr XVII/77/2004 z dnia 30 marca br. W sprawie uchwalenia 
budżetu PW na 2004 r. 

Pani Skarbnik zwraca się z prośbą do wszystkich radnych o pozwolenie na 
zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.  
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Wicestarosta M. Piechocki przedstawia propozycje zmian w WPI. Radny J. 
Piasecki prosi o wyjaśnienie dlaczego zadanie drogowe G łogowiniec-Dąbrowa 
oraz Jabłkowo-Nowiny zostało podzielone na odrębne odcinki. Radna M. Nowak 
zwróciła uwagę, że nowe inwestycje w 2005 r. będą realizowane tylko wówczas, 
gdy będą współfinansowane z funduszy unijnych. 

 
Przewodniczący komisji L. Pluciński zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego 

RPW A. Bieleckiego dlaczego radni nie otrzymali jeszcze projektu budżetu na 2005 r. 
 
Pan Starosta J. Sulikowski przedstawił sprawozdanie z rozmów  w Urzędzie 

Wojewódzkim w Poznaniu dotyczących statusu prawnego DPS w Srebrnej Górze oraz 
roszczeniach Starostwa Wągrowieckiego wobec Skarbu Państwa. 

 
 
 

_________________________________________________________________ 
  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 

 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
Komisja zwraca się z prośbą do zarządu o pomoc celem wzmocnienia i pogłębienia 

współpracy między gminami a PCPR. 
 
 
5.4   Wnioski 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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Do protokołu dołączono: 
Propozycje zmian Uchwały nr XVII/71/2004 RPW dotyczącej rodzaju zadań i wysokości 

środków PEFRON w 2004 r. 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 
 

  ___________________________                        _______________________ 
Protokował / Protokołowała:                              Przewodniczący Komisji 
Jerzy Piaseck                                                              Lech Pluciński 
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński 

 



 

 


